
PROTOKÓŁ NR  60/18 (II część)

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 12 czerwca 2018 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, zakończyło o godz. 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Krystyna Konieczna, Artur Wrona, Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.

Porządek obrad:

Wyjazd  do  miejsc  zgłoszonych  przez  mieszkańców  w  pismach,  które  wpłynęły  do  Komisji  Gospodarki

Komunalnej. Potraktować ten protokół, jako druga część posiedzenia, kiedy to komisja jeździła po terenie

Kowar.

Przewodniczący komisji  przedstawił  projekt  miejsc,  gdzie Radni  mieli  jechać.  Zaakceptowano ten

projekt. Wszelkie uwagi są we wnioskach.

Wnioski komisji:

1. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  usunięcie  powalonego  pnia  drzewa  z  terenu

targowiska. Leży tam od dłuższego czasu.

2. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o skoszenie trawy i wychwaszczenie „drogi”

wiodącej  z  bawialni  „Parku Miniatur”  przy ul.  Klonowej.  W obecnym stanie  droga  nie

zachęca do przejścia po niej, a zależy miastu na odwiedzinach miasta przez gości „Parku

Miniatur”.

3. W związku z pismem mieszkańców ul. Kowalskiej 12, 13 członkowie komisji po przybyciu na miejsce i

rozmowie z mieszkańcami wnioskują o wybudowanie chodnika wzdłuż bloku, w którym mieszka 14

rodzin. Rozwiąże to problem „tarzania” się w błocie mieszkańców podczas opadów.

4. Generalnie miasto jest zarośnięte, wszechobecna trawa wymaga koszenia a skoszone odpady należy

wywozić.

5. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o wyburzenie i uporządkowanie resztek spalonej rudery

przy  ul.  Wiejskiej  56.  Do  Jeleniej  Strugi  jeździ  kilkanaście,  kilkadziesiąt  autokarów  z  turystami.

Widok na  jaki  są  skazani  począwszy  od  spalonej  rudery  po  trawę „po pas”  na  ul.  Podgórze  nie

przynosi chluby gospodarzowi miasta.

6. Członkowie  Komisji Gospodarki Komunalnej zdumieni byli zamknięciem wyposażenia z placu zabaw



przy ul. Wiejskiej. Kto i dlaczego zdecydował o likwidacji tego placu?

Protokolant:                                                                                                 Przewodniczący komisji:

 Zofia Ujma                                                                                                              Krzysztof Gorczyca


